

Title (en)

Container for the secure storage of objects, in particular banknotes

Title (de)

Behälter für die sichere Lagerhaltung von Gegenständen, insbesondere Banknoten

Title (fr)

Container pour le stockage sécurisé d'objets, notamment de billets de banque

Publication

**EP 2525036 A1 20121121 (FR)**

Application

**EP 12168351 A 20120516**

Priority

FR 1154254 A 20110517

Abstract (en)

The container has an enclosure (14) for receiving objects e.g. banknotes (12). A spraying column (100) is arranged at inside the enclosure without having contact with side walls (18) of the enclosure. The column comprises ink spraying nozzles (109) including respective spraying axes (109a) that are arranged in different directions. The column comprises vertical branches (102) secured to one another. Each branch comprises a straight portion (102a) and a bevel-shaped tilting portion (102b) extending from the straight portion until a top part of the column.

Abstract (fr)

L'invention concerne un container (10) pour le stockage sécurisé d'objets, comprenant une enceinte destinée à recevoir des objets (12), ladite enceinte ayant un fond (16) sensiblement horizontal, des parois latérales (18), une paroi supérieure (20) et des buses d'aspersion de liquide (34), et au moins une tour d'aspersion (100) disposée à l'intérieur de l'enceinte sans contact avec les parois latérales de l'enceinte et ayant au moins deux buses d'aspersion de liquide (109) dont les axes respectifs (109 a ) sont disposés selon des directions différentes.

IPC 8 full level

**E05G 1/14 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E05G 1/14 (2013.01)**

Citation (applicant)

WO 2009060141 A1 20090514 - OBERTHUR CASH PROT [FR], et al

Citation (search report)

- [A] FR 2846698 A1 20040507 - PYROALLIANCE [FR]
- [A] WO 2009060141 A1 20090514 - OBERTHUR CASH PROT [FR], et al

Cited by

EP3324377A1; FR3059131A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2525036 A1 20121121; EP 2525036 B1 20131211; FR 2975423 A1 20121123; FR 2975423 B1 20140418**

DOCDB simple family (application)

**EP 12168351 A 20120516; FR 1154254 A 20110517**